
Go To Meeting 

PIIRIHALLITUKSEN KOKOUS   PÖYTÄKIRJA 

 

Aika: su 20.10.2019  klo 18.00 – 20.00 

Läsnä: Raimo Torvela, Arto Harju-Autti, Veijo Nurmikumpu, Tuomo Romakkaniemi, Ahti Massa, 

Tiina Pesola, Jarmo Rastas, Matti Mälkiä, Risto Tyni, Jouko Niikkonen, Anne Sipola, Hilkka 

Paloniemi, Aki Niemitalo, Jouni Hilke, Mirja Torvela 

 

1.Todetaan kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri 

 Puheenjohtajaksi valittiin Raimo Torvela ja sihteeriksi valittiin Tiina Pesola. 

 

2. Keskustelu Liiton tarvikemyynnin muutoksista   LIITE 1 

 Raimo Torvela otti puheeksi Lions liiton muutokset tarvikemyynnistä. Laskuja on 

 tullut kolmekin kappaletta. Huomioidaan se, että klubeille lähetetyt viestit tulee 

 presidentille, sihteerille sekä rahastonhoitajalle klubin alias osoitteella. 

 Lähetyspäässä on ollut huolimattomuutta. 

 Joulukorttien tilaukset kannattaa tehdä piakkoin. 

 

3. LCIF ja L- Piiri 

 L-piiristä ei ole maksettu tällä kaudella yhtään Kampanja 100/LCIF:n toimintaan. 

 Keskusteltiinkin mitä tehdään. 

 Matti Mälkiä toi esille, että Kampanja 100 on tällä ja ensi kaudella vielä voimassa ja 

 tärkeä. Hän tekee 8.11 Aluefoorumiin puheenvuoron sekä klubeille lähetettävän 

 tiedotteen asiasta. Myös yksittäinen henkilö voi olla maksaja (täytyy vain muistaa 

 laittaa jäsennumero selvästi näkyviin, jotta se tulee näkyviin LCIF:n tilastoihin 

 lahjoittajan oman klubin ja L-piirin kohdalle).  Hän toi myös esille, että Melvin Jones -

 jäsenyyksiä on hankittava ansioituneille jäsenille, ja sen voi maksaa erissä. 

  

4. MyLion , tulleet palautteet  

 Piirikuvernöörille on tullut klubikierroksilla tiedoksi, ettei MyLion sovellukseen pääse 

 merkitsemään aktiviteetteja ja eikä sitä osata käyttää. 

 MyLion sovellukseen tarvitaan täsmäkoulutusta. Liitolta on tulossa lähiaikoina 

 koulutuspaketti. Tuomo Romakkaniemi selvittää koska se tulee ja jos menee vielä 

 kauan, hän tekee ohjeet. 



 Sovelluksen käytöstä kertoi myös Jouni Hilke: ensin perustetaan aktiviteetti, joka 

 tallennetaan ja sitten sinne voi merkitä tilastoja. 

 

5. LEO – toiminta piirissä  

 LEO -toiminta ei ole useampaan vuoteen toiminut. Keskusteltiin, miten saadaan asia 

 eteenpäin. Arto Harju-Autti on yhteydessä Pauli Havukaiseen ja ryhtyy selvittelemään 

 LEOn tilannetta. 

 

6. Mahdolliset muut asiat 

 - Kemin piirihallituksen kokouksessa 16.11 kaikki piirihallituksen jäsenet 

 allekirjoittavat tilit.  

 - Käyttötilillä on 13 523,15€ ja leiritilillä 13 550,91€ 

 - 8.11 on Aluefoorumi Kemissä 

 - Rauhanjuliste töitä voi tuoda piirihallituksen kokoukseen 16.11, jossa valitaan 

 voittaja 

 - Aki Niemitalo lähettää klubeille Nuorisovaihdosta uudet toiminnanohjeet 

 lähiaikoina 

 

 

Raimo Torvela  Tiina Pesola 

Piirikuvernööri  Piirisihteeri 

                  

  

 

               

 


